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Abstract (en)
[origin: JPH01216775A] PURPOSE: To accurately center a body against a flange by keeping the body in free contact with a circumferential surface
with an n-cornered polygonal cross sectional shape formed on the flange via elements projecting radially inwardly, and setting the elements rotatable
relative to the circumferential surface in the circumferential direction. CONSTITUTION: A flange 20 for holding a disk-shaped body 12 equipped
with a peripheral processing surface consisting of a grinding material rim is provided with a mounting opening 22 for a holding arbor of a grinding
machine. The flange 20 is provided with a circumferential surface 34 with an n-cornered polygonal cross sectional shape in a radial plane. The body
12 of the grinding wheel is kept in contact with the circumferential surface 34 of the flange 20 via elements 32 rotatable relative to the circumferential
surface 34 in the circumferential direction, thereby the body 12 can be simply and accurately centered against the flange 20.

Abstract (de)
Eine Schleifscheibe weist einen scheibenförmigen Körper (12) auf, der mit einer umlaufenden Bearbeitungsfläche aus Schleifmaterial versehen
ist. Es ist ferner ein mindestens zweiteiliger Flansch (20, 21) vorgesehen, der den Körper (12) beidseitig hält und eine Aufnahmeöffnung
(22) für einen Aufnahmedorn einer Schleifmaschine aufweist. Um eine Selbstzentrierung des Körpers gegenüber dem Flansch mit möglichst
einfachen konstruktiven Mitteln zu erreichen, weist ein erstes Flanschteil (20) eine Umfangsfläche (34) auf, deren in einer Radialebene liegende
Querschnittsform der Form eines n-eckigen Polygons entspricht. Der Körper (12) liegt über radial nach innen vorstehende Bolzen (32) an der
Umfangsfläche (34) an. Die Zahl der Bolzen (32) entspricht der Zahl (n) der Ecken des Polygons. Die Bolzen (32) sind in Umfangsrichtung relativ zur
Umfangsfläche (34) verdrehbar.
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